
9/4 2015

Bestyrelsesmøde.

Tilstede:

Lotte Hammerich, 28. Kim Schrøder, 23. Jens-Erland Christiansen, 37. Henrik 
Pontoppidan, 29. Sune Pind, 26.

Lotte byder velkommen til første bestyrelsesmøde. 

 De fremtidige havedage bliver følgende: lørdag 30. maj og søndag 13. 
september begge fra kl. 09-13:00.

 Varmeaflæsning skal være klaret inden d. 1. maj og der bliver omdelt info
og aflæsningspapir rundt til beboerne til egen-aflæsning. I den 
forbindelse vil der kontrolleres varmemålere og de defekte vil blive 
udskiftet, efter aftale med de berørte husstande.

 Der vil efter aftale med energikonsulenten blive set på at få optimeret på
varmetabet. 

 Stibelysningen kommer under lup i den kommende tid, for at spare på 
strømmen. Der kan måske skiftes til LED-lamper, som Jens Erland vil 
undersøge/bygge om med tiden.

 Der arbejdes videre med en fælles affaldsløsning, hvor beholdere kan 
placeres i skrænten med passende afstand for at tilgodese alle. Dette er 
en løsning for Slettebjerget 21-66, Slettebjerget 68-95 arbejder parallelt 
på et lignende projekt, måske kan vi fælles få rabat ved at bestille 
sammen/samtidigt. Der kommer mere info senere.

Næste møde er sat til d. 4. maj.


